

REFERAT

BESTYRELSESMØDE • 1. SUNDBY



Dato:	9. marts 2026
Tid:	19.45 – 21.45
Sted:	Uglebo
Deltagere:	Christian Eggert Jørgensen, kasserer Morten Furbo, gruppeleder Kirsten Eggert Jørgensen, bestyrelsesmedlem Tommy Kristensen, leder Sofie Birch Petersen, leder Trine Vinding, forælder (referent)
Afbud:	Marie Louise Mylius, forperson Peter Høgh-Nielsen, forælder Camilla Storm Frøding, seniorspejder

Dagsorden

1. Nye punkter på dagsordenen
2. Gruppen rundt
3. Evaluering af grupperådsmøde/fastelavn
4. Økonomi
5. Tidligere bestyrelsesbeslutninger
6. Mulig arbejdsgruppe om fjernvarme
7. Medlemsudvikling
8. Status på Spejdernes Lejr
9. Udviklingsplan – næste skridt
10. Årshjul
11. Eventuelt

1. Nye punkter på dagsordenen

Velkommen til Sofie og Camilla, der er nye medlemmer i bestyrelsen.

2. Gruppen rundt

Der er pt. 88 medlemmer og en god fordeling af børn i grenene. Dog er der kun 5 børn fra 1. klasse hos mikroerne. Ventelisten ser ok, men der er stadig børn, som venter på plads hos minierne. Antallet af kommende 0. klasser på ventelisten ser du til at stemme med det forventede optag.

Seniorgrenen er kommet godt i gang igen, og yderligere én rykker op efter sommerferien.

Der har været flere ture siden jul. I starten af marts har der været mikro-minitur med temaet "Stjerneværksted", hvor spejderne med stor begejstring har lavet videoer, været til gallafest og fået uddelt priser. Senest har juniorer, trop og seniorer gået Amarminoen. Ca. 40 spejdere, leder og forældre deltog og alle gennemførte de 27 km. Turen var en succes og kan sagtens gentages. Spejderne fik specialfremstillede mærker.

Arbejdsgrupper

- *Fildeling:* Inspirationsdagen, hvor der skulle være oplæg om fildeling, blev aflyst, men Christian oplyser, at der kommer et særskilt arrangement om dette. Trine og Marie Louise tilmelder sig.
- *Indegruppen:* Gør fortsat rent hver 14. dag. Der er kommet affaldssortering både inde og ude. Indegruppen sørger for at stille spande ud og bestille afhentning. Hvis det ikke fungerer, skal der findes en anden løsning. Lederne må gerne vurdere, om spanden til restaffald udenfor er for lille. Der indkøbes container til pap.
- *Praktisk hjælp i hytten:* En forælder henvendte sig til grupperådsmødet og vil gerne hjælpe med praktiske opgaver i hytten. Marie Louise følger op.
- *Webgruppen:* Den nye udviklingsplan er lagt på hjemmesiden: [Udviklingsplan 2026-2027](#). Trine foreslog, at der laves et midlertidigt menupunkt om Spejdernes Lejr med info til deltagere og forældre. Der var enighed om, at det er en god idé. Trine tager fat på Jane for at drøfte muligheder og indhold.

3. Evaluering af grupperådsmøde/fastelavn

Arrangementet var en stor succes. Der var 47 stemmeberettigede og ca. 100 deltagere. Det er mange år siden, der sidst har været så mange deltagere. (Til sammenligning var der 24 stemmeberettigede i 2025.) Arrangementet viser tydeligt, at det er en god idé at kombinere grupperådsmødet med et arrangement for børnene, og noget tilsvarende bør gøres til næste år.

4. Økonomi

Den absolut største post på årets budget er Spejdernes Lejr. Dertil skal udskiftning af plankeværk igangsættes. Marie Louise følger op.

5. Tidligere bestyrelsesbeslutninger

Intet nyt.

6. Mulig arbejdsgruppe om fjernvarme

De fleste i grundejerforeningen (G/F Thor) har fjernvarme, men det er ikke indlagt i Uglebo. Det kan evt. på sigt nedsættes en arbejdsgruppe, som kan afsøge mulighederne. Trine laver indledende research.

7. Medlemsudvikling

Det går godt. Der har været en stigning i både medlemsantallet og antallet af ledere, så antallet af spejdere pr. leder har været nogenlunde stabilt. Vi rammer snart den maksimale kapacitet ifht. de fysiske rammers begrænsninger. Der ses allerede nu et større slid på grunden.

8. Status på Spejdernes Lejr

Der er 46 tilmeldte fra 1. Sundby. Den engelske venskabsgruppe deltager med ca. 22. Der skal laves regler for forældrebesøg o.l.

7. Udviklingsplan – næste skridt

Udviklingsplanen blev vedtaget på grupperådsmødet. Marie Louise kommer med forslag til en grafisk fremstilling, f.eks. en plakat, der kan sættes op i hytten og gøre planen nærværende i gruppens dagligdag. Udviklingsplanen sættes på dagsordenen til kommende bestyrelsesmøder. Fremadrettet kan det også med fordel overvejes, hvordan vi får lavet kobling mellem vores egen udviklingsplan og korpsets.

8. Årshjul

- *Divisionsrådsmøde*: deltagere blev valgt på grupperådsmødet.
- *Græsslåning*: skal påbegyndes snart. Udegruppen står for det.
- *Varmen i hytten*: Morten slår den fra.
- *Arbejdsdag*: forårets arbejdsdag skal planlægges. Det blev drøftet, om den kan kombineres med Spejderdagen d. 10. maj. Dette vil afhænge af, om nogen kan planlægge og afvikle det. Trine sender datoforslag ud sammen med referatet.

9. Eventuelt

Tørklæder: Der er ikke flere tørklæder. Morten indkøber løbende. De kan også bestilles på Spejdersports hjemmeside. Husk at brug vores gavekort.